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ZAPISNIK 

SA 8. SJEDNICE VMO PODMURVICE 
 
održane dana 30. siječnja 2024. (utorak) s početkom u 17 sati u prostorijama MO Podmurvice, 
Dubrovačka 2. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

- Aleksandra Lovrić, predsjednica VMO  
- Stjepan Keleković, zamjenik predsjednice VMO 
- Tomislav Bucić, član VMO  
- Đulijana Desanti, tajnica MO 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

- Vedran Brozović, član VMO 
- Jadranka Žikić, članica VMO   

 
Usvajanje zapisnika sa 7. sjednice VMO Podmurvice održane 20. prosinca 2023. godine. 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
Sjednicu je otvorila predsjednica VMO Aleksandra Lovrić i predložila sljedeći dnevni red: 
 
 

DNEVNI RED 
 

1. Izvještaj o radu Vijeća MO Podmurvice za 2024. godinu 
2. Komunalna problematika 
3. Razno 

 
 
AD – 1  
Predsjednica VMO Aleksandra Lovrić dala je nazočnim vijećnicima na raspravu Izvještaj o radu 
Vijeća MO Podmurvice za 2023. godinu. 
 
Zaključak: 

 Vijeće je jednoglasno usvojilo Izvješće o radu Vijeća MO Podmurvice za 2023. godinu. 
 
 
AD – 2 – KOMUNALNA PROBLEMATIKA 
AD – 2 – 1  
Stanari Ulice Hahlić poslali su zahtjev za saniranje ogradnih stupova u Ulici Branimira Markovića, a 
uz stepenice koje vode prema Ulici Hahlić, jer su u derutnom stanju. 
 



Zaključak:  

 Vijeće je navedeno primilo na znanje, poslati zahtjev Upravnom odjelu za komunalni 
sustav i promet, Pododsjeku za održavanje. 
 

AD – 2 – 2  
U Karlovačkoj ulici kod kbr. 6a Vodovod i kanalizacija obavila je zamjenu hidranta i tom prilikom su 
izvođači oštetili zid. 
 
Zaključak:  

 Vijeće je navedeno primilo na znanje, poslati zahtjev Upravnom odjelu za komunalni 
sustav i promet, Pododsjeku za održavanje. 
 

AD – 2 – 3 
U Ulici Emilija Randića kod pekare Marko, u Ulici Andree Benussi kod kaffe bara, pa sve prema 
velikom zavoju do trafo stanice na kolniku su nastale velike udarne rupe na asfaltu. 
 
Zaključak:  

 Vijeće je navedeno primilo na znanje, poslati Rijeka plus zahtjev za sanaciju. 
 

AD – 2 – 4 
Tajnica MO izvijestila je vijećnike da su u Vukovarskoj ulici obilježena nekolicina stabla murve koja će se 
ukloniti zbog bolesti, starosti i prijetnje padu. Sadnja novih mladica će se obaviti na sva prazna mjesta u 
drvoredu, a financirat će se sredstvima Fonda za zaštitu okoliša i energetsku učinkovitost. Sada su u 
tijeku radovi na pripremi natječaja za izbor izvođača radova. 
 
Zaključak:  

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
 

AD – 3 – RAZNO 
AD – 3 – 1  
Tajnica je informirala vijećnike da je za subotu, 03. veljače organizirana nova edukativna šetnja u 
sklopu programske aktivnosti iz kulture, a organizirana je kružna šetnja Starim gradom. Okupljanje je 
ispred Osnove škole Nikola Tesla u 10 sati. 
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje.  
 
AD – 3 – 2  
Tajnica je informirala vijećnike da su Upravnom odjelu za gradsku imovinu dostavljene potrebe 
investicije, održavanja i opremanja Mjesnog odbora Podmurvice. 
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
 
 
 

Sjednica je završila u 18 i 45 sati 
 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od 2 (dvije) stranice. 

 
 
Zapisničar – referent  za mjesnu samoupravu:                               Predsjednica Vijeća MO:    

                                 
                                                     
                           Đulijana Desanti                                                                 Aleksandra Lovrić 


